
Protokół Nr  XIII/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 
odbytej w dniu 3 sierpnia 2007 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 
Obecny skład Rady   - 15 
Obecnych radnych   - 11 
Nieobecni radni: Flak Marcin, Pięta Marcin, Prowancki Tomasz, Sobieszek Paweł. 
 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Miejsce Sesji: Urząd Miasta przy ul. Rynek 1 – Ratusz. 
 
Czas trwania obrad: 1600  -  1800  

 

Ad. 1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
witając: 
– Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko, 
– Zastępcę Burmistrza Miasta Zbigniewa Tarmasa,  
– radnych, 
– Skarbnika Miasta Agatę Ślęzak, 
– Sekretarza Miasta Antoniego Michniewskiego. 
 
 
  Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada uprawniona jest do 
podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków, gdyż przy otwarciu Sesji 
uczestniczyło 11 radnych.  
 
Ad. 2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poinformował, że Sesja 
została zwołana na pisemny w n i o s e k  Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko               
z dnia 18 lipca 2007 r. Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Zaproponował następujący porządek obrad, który Rada przyjęła przy 11 głosach 
„za”: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwał i wniosków. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Zakończenie. 
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Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Po zamknięciu listy przy 11 głosach „za”, Rada również przy 11 głosach „za” 
powołała Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: 

 
– Jadwiga Szewczyk,  
– Grażyna Proszczek. 
 
Ad. 4.  Podjęcie uchwał i wniosków. 
 
 Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła kolejno projekty następujących 
uchwał; 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/106/07 
 
w sprawie: zmiany uchwały Nr IV/19/06 dotyczącej uchwalenia budżetu miasta 
                    Sławkowa na 2007 rok. 
 
 Kierownik Ref. Rozwoju Miasta Rafał Adamczyk omówił wykaz 
proponowanych zmian do :  
– „Limitów wydatków na wieloletnie pogramy inwestycyjne w latach 2007-2010” 

stanowiący załącznik nr 3 do uchwały Nr IV/19/06 z dnia 28 grudnia 2006 r.         
w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa na rok 2007, 

– „Zadań inwestycyjnych Miasta Sławkowa w 2007 r.” stanowiący załącznik nr 3a 
do uchwały j.w., 

– „Wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących                
z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności” stanowiący załącznik nr 4 do 
uchwały j.w. 

 
 Sekretarz Miasta Antoni Michniewski wyjaśnił, że jest to zmiana załączników 
3, 3a i 4 do uchwalonego budżetu miasta Sławkowa na 2007 rok. 
 
 Skarbnik Miasta Agata Ślęzak poinformowała, że wszystkie te zmiany 
powodują różnicę 10.000 zł w wydatkach budżetowych, w związku z planowaną 
wymianą centrali telefonicznej w budynku przy ul. Łosińskiej 1.  
 
 Na pytanie radnej Grażyny Proszczek odnośnie remontu budynku przy ulicy 
Kościelnej 11, Pan Rafał Adamczyk wyjaśnił, że jest on przewidziany do  realizacji   
w ramach większego projektu pn. „Kompleksowa przebudowa ulic Mały Rynek – 
Kościelna - Biskupia – Piekarska - Staropocztowa”. 
 
 Radna Grażyna Bierońska zapytała o realizację wykonania II etapu budowy 
chodnika przy ul. Wrocławskiej.  
– Zastępca Burmistrza Miasta Zbigniew Tarmas poinformował, że został ogłoszony 

przetarg i nikt nie złożył oferty. Ponowny przetarg będzie można ogłosić zgodnie    
z ustawą dopiero po upływie 20 dni.  
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 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko stwierdziła, że nasz „Wieloletni Plan 
Inwestycyjny” jest planem elastycznym, gdyż w przypadku pozyskania dodatkowych 
środków należy każdorazowo wprowadzać zmiany w budżecie miasta. 
       
 Innych głosów w dyskusji nie było. Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i 
stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/107/07 
 
w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej mienie  
                    gminne, położonej  w  Sławkowie  przy ulicy Konarowej  (działka  
                    Nr 2762/27). 
 
 Na pytanie radnego Leszka Misteli czy gmina posiadała te działki, Zastępca 
Burmistrza Miasta Zbigniew Tarmas poinformował, że tak i stanowiły one fragment 
działki, która w poprzednim planie zagospodarowania przestrzennego miała zapis 
„tereny zieleni osiedlowej”, a w obecnym planie istnieje zapis „teren zabudowy 
mieszkaniowej”. W związku z tym działki te zostały wydzielone i przeznaczone do 
sprzedaży. 
 
 Innych pytań nie było. Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i stanowi ona 
załącznik Nr 4 do protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/108/07 
 
w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej mienie 
                    gminne, położonej  w  Sławkowie  przy ulicy Konarowej  (działka 
                    Nr 2762/28). 
 
 Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 5 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/109/07 
 
w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej mienie  
                    gminne, położonej  w  Sławkowie  przy ulicy Konarowej  (działka  
                    Nr 2762/29). 
 
 Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 6 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/110/07 
 
w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej mienie  
                    gminne, położonej  w  Sławkowie  przy ulicy Konarowej  (działka  
                    Nr 2762/30). 
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 Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 7 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/111/07 
 
w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej mienie  
                    gminne, położonej  w  Sławkowie  przy ulicy Konarowej  (działka  
                    Nr 2762/31). 
 
 Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 8 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/112/07 
 
w sprawie: zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Kultury w Sławkowie. 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała, że zmiany do statutu 
zostały wprowadzone zgodnie z zaleceniami pokontrolnymi i pozytywnie 
zaopiniowane przez Radców Prawnych. Dyrektor MOK zwróciła się o zatwierdzenie 
wymaganych  zmian statutu. 
 
 Radna Grażyna Proszek poinformowała, że zatwierdzenie tych zmian posłuży 
także do utworzenia wewnętrznego regulaminu pracy jednostki. 
  
 Uwag nie zgłoszono. Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i stanowi ona 
załącznik Nr 9 do protokołu. 
  

U c h w a ł a  Nr XIII/113/07 
 
w sprawie: zmiany uchwały Nr IV/22/06 dotyczącej zatwierdzenia planu pracy 
                    Rady Miejskiej na rok 2007. 
 
 Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 10 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/114/07 
 
w sprawie: wyrażenia poparcia dla działań podejmowanych przez Samorząd 
                    Województwa Śląskiego. 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała, że otrzymała pismo od 
Marszałka Województwa Śląskiego Janusza Moszyńskiego o wsparcie działań 
podejmowanych przez Samorząd Województwa Śląskiego poprzez podjęcie uchwały 
przez Radę na rzecz przyznania organizacji EURO 2012 w naszym regionie. 
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 Na pytanie radnego Witolda Materki czy jest to związane z poparciem 
finansowym, Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko odpowiedziała, że nie.  
 
 Uchwałę podjęto przy 11 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 11 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIII/115/07 
 
w sprawie: dokonania zmian w budżecie Miasta Sławkowa na 2007 rok. 
 
 Skarbnik Miasta Agata Ślęzak poinformowała, że zmiany w budżecie są 
konsekwencją podjętej uchwały  nr XIII/106/07. 
  
 Uchwałę podjęto przy 10 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i stanowi ona 
załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
 Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła kolejno następujące wnioski: 
 
1. Komisja ds. budżetu oraz gospodarki komunalnej i inwestycji wnioskuje                                

o przywrócenie ruchu kołowego przez ul. Rodzinną – wiadukt – Rudną -
Strzemieszycką do DK 94 dla samochodów ciężarowych jak również komunikacji 
miejskiej oraz określenia terminu zamknięcia ul. Przełajki. Pełna treść wniosku 
stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 
2. W związku z interwencją mieszkańców ul. Świerkowej, należy spowodować 

poprawę ubytków  w drodze dojazdowej od ul. Konarowej do ul. Świerkowej. 
 
Ad. 5. Sprawy bieżące. 
 
1. Przewodniczący Rady Henryk Drzewiecki zapoznał radnych z zaproszeniami 
       wystosowanymi przez: 
– Prezydenta Miasta Będzina, Wojskowego Komendanta Uzupełnień w Będzinie 

oraz Dziekana Dekanatu Będzińskiego do udziału w uroczystościach z okazji 
Święta Wojska Polskiego, które odbędą się w dniu 20.08.2007 r. w Będzinie, 

– Starosty Olkuskiego, Burmistrza Miasta i Gminy Olkusz oraz Społecznego 
Komitetu Budowy Pomnika do udziału w odsłonięciu pomnika Józefa 
Piłsudskiego w ramach uroczystych obchodów 87 Rocznicy Bitwy Warszawskiej  
i Święta Żołnierza Polskiego, które odbędą się 12.08.2007 r. w Olkuszu, 

– Zarządu Województwa Śląskiego, Starosty Lublinieckiego, Wójta Gminy 
Koszęcin i Prezesa Śląskiej Izby Rolniczej do udziału w Dożynkach 
Województwa Śląskiego, które odbędą się 26.08.2007 r. w Koszęcinie, 

– Władz Powiatu Będzińskiego i Siewierza do udziału w „Dożynkach Powiatowych 
2007”, które odbędą się 26.08.2007 r. w Siewierzu. 
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2. W związku z wizytą w dniu 30.07.br. Prezesa Stowarzyszenia „Szansa Białej 
Przemszy” Pana Józefa Niewdany, Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko 
poinformowała, że tematem rozmów było pozyskanie członków wspierających 
Stowarzyszenie. Pan Józef Niewdana przekazał, że w skład Stowarzyszenia 
weszły gminy Dąbrowa Górnicza oraz Sosnowiec i w związku z tym opłata 
roczna przystąpienia do Stowarzyszenia wynosi 2000 zł, natomiast w przypadku 
przystąpienia Sławkowa, roczny koszt dla Sławkowa wyniesie 500 zł. Ponadto 
poinformował, że zostanie wydany kalendarz 12 stronicowy na 2008 r. i                  
w przypadku naszej partycypacji koszt wyniósłby 1500 zł za 300 szt. 

      Przewodniczący Rady Henryk Drzewiecki zapoznał radnych z programem  
      działania Stowarzyszenia na rok 2007 r. oraz sprawozdaniem z działalności za lata 
       2004-2007. Materiały te pozostaną w aktach Rady Miejskiej. 
– należy przygotować projekt uchwały przystąpienia do Stowarzyszenia „Szansa 

Białej Przemszy” na sesję wrześniową. 
 
3. W dniach od 10-13.08.br. planowany jest wyjazd delegacji do Sławkowa u Brna.  

        W skład delegacji wejdą przewodniczący komisji stałych, tj.: Grażyna 
        Proszczek, Grażyna Bierońska, Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk 
        Drzewiecki oraz radny Witold Materka. 
 
4. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko podała następujące informacje: 
–  prowadzona jest akcja wymiany dowodów osobistych poprzez organizowanie 

dodatkowych dyżurów w soboty w Urzędzie Miasta  w ewidencji ludności i kasie. 
Należy zaznaczyć, że jeszcze 755 osób naszego miasta posiada stare dowody 
osobiste, które zachowują swoją ważność tylko do końca 2007 r. 

– wystąpiła z pismem do Wojewody Śląskiego w sprawie zwrotu do budżetu 
państwa części dotacji pobranej w nadmiernej wysokości w kwocie około 
1.300.000 zł wraz z należnymi odsetkami jak od zaległości podatkowej  na zadanie 
„Budowa kanalizacji i oczyszczalni w Zlewni CD”. 

– od 3 sierpnia rozpoczęła kontrolę NIK w zakresie zadłużenia jednostek samorządu 
terytorialnego pod kątem środków unijnych. 

– został wydany przez Urząd Miasta „Sławkowski Informator dla Osób 
Niepełnosprawnych”. 

– w dniach od 8-17.08.br. nastąpi wyjazd młodzieży do Messeix we Francji             
w ramach programu „Młodzież” pod nazwą „SPORT ŁĄCZY UNIĘ”. Koszty 
wyjazdu i pobytu finansowane są ze środków unijnych. 

– radny Julian Kempiński złożył skargę do Generalnej Dyrekcji Lasów 
Państwowych w Warszawie odnośnie rzekomego nielegalnego wycięcia drzew 
pod budowę dróg oraz budowę osiedla domów jednorodzinnych – Osiedla 
”Stawki” w Sławkowie z naruszeniem ustawy o ochronie gruntów rolnych i 
leśnych. W związku z tym wszczęte zostało postępowanie i odbyła się w dniu 
12.07.07 r. wizja w terenie z udziałem radnego, przedstawicieli Nadleśnictwa 
Chrzanów oraz pracowników Urzędu Miasta. Po dokonanej wizji i przedstawieniu 
posiadanych dokumentów, Regionalna Dyrekcja Lasów Państwowych                     
w Katowicach wydała decyzję w dniu 27.07.2007 r., w której umarza jako 
bezprzedmiotowe postępowanie dotyczące skargi Pana Juliana Kempińskiego. 
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W uzasadnieniu podano, że opisana w skardze wycinka jest zlokalizowana na 
gruntach, które uzyskały zgodę Wojewody na przeznaczenie na cele nieleśne w planie 
ogólnym zagospodarowania przestrzennego miasta Sławkowa oraz przeznaczone pod 
budownictwo uchwałą Rady Miejskiej Sławkowa Nr 55/91 z dnia 15.02.1991 r. 
Ponadto grunty te decyzją Burmistrza Miasta Sławkowa z dnia 2.08.1991 r. zostały 
wyłączone z produkcji leśnej z przeznaczeniem na cele nieleśne pod indywidualne 
budownictwo mieszkaniowe. W związku z tym przedmiotowe grunty przestały być 
gruntami leśnymi w rozumieniu ustawy o ochronie gruntów rolnych i leśnych, a 
wycinka istniejącego na nich zadrzewienia  nie podlega procedurze nakazowej przez 
ustawę. Zaznaczyła również, że radny nie może występować na zewnątrz bez 
uzyskania pełnomocnictwa Rady. Poinformowała również, że Klub Radnych 
„Przyszłość dla Sławkowa” wystąpił pismem z dnia 10.06.07r. do Śląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Katowicach o wstrzymanie realizacji budowy osiedla domów 
jednorodzinnych wraz z usługami tzw. „Osiedla Stawki”. Uznała, że tego typu 
działania są niewłaściwe, gdyż w pierwszej kolejności należałoby sprawdzić 
dokumenty, które posiada Urząd Miasta oraz przedstawić sprawę na Sesji Rady  
Miejskiej. Ponieważ Dyrekcja Lasów Państwowych obciąży Urząd Miasta za 
dokonane pomiary geodezyjne, postawiła pytanie kogo należy obciążyć kosztami, 
gdyż Urząd nie zlecał wykonania pomiarów. 
– Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poparł wypowiedź Pani 

Burmistrz i jednocześnie zaznaczył, że w przypadku stwierdzenia naruszenia prawa 
przez Radę może zostać złożona skarga do Wojewody jako organu nadzoru nad 
działalnością Rady. 

5. Radna Jadwiga Szewczyk zwróciła się o poprawę widoczności wyjazdu z ulicy 
Wita Stwosza. Ponadto była zdania, że w przypadkach organizowania  wycieczek 
dla dzieci w okresie wakacji należałoby pokryć koszty wyjazdu dla dzieci ze 
świetlicy środowiskowej ze środków MOPS. 

6. Radni otrzymali wykaz wniosków złożonych na podstawie art. 11 pkt 1 ustawy z 
dnia 23 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym do 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Sławkowa. Wykaz ten stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. Wnioski te były 
analizowane na spotkaniu radnych z autorem planu w dniu 17 lipca 2007 r. 

7. Rada przy 11 głosach „za” odwołała Komisję Uchwał i Wniosków. 
 
Ad. 6. Zakończenie. 
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad sesji oraz głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za 
udział w sesji i ogłosił jej zakończenie. 
 
 
Protokołowała  
 
Beata Jochymek 
  


